
 

 

Σε απάντηση της σχετικής ερώτησης, σας γνωρίζω ότι ήδη στο 424 ΓΣΝΕ 
διεξάγεται πιλοτικά η εξέταση στελεχών μέσω τηλεδιάσκεψης με την ΑΣΥΕ και, αν η 
μέθοδος αυτή κριθεί λειτουργική και επωφελής, θα καθιερωθεί ώστε να εξυπηρετούνται 
όλα τα Στρατιωτικά Νοσοκομεία και τα Κινητά Χειρουργεία Νοσοκομεία Εκστρατείας. 
Σε κάθε περίπτωση, το Υπουργείο Εθνικής Άμυνας εξετάζει την ανάληψη κάθε 
αναγκαίας νομοθετικής πρωτοβουλίας για τη βελτίωση και τον εκσυγχρονισμό του 
πλαισίου παροχής υγειονομικών υπηρεσιών στα στελέχη του, λαμβάνοντας υπόψη το 
σύνολο των σχετικών παραμέτρων.  
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